

**Purchase and Installation of the window blinds  
for  
Foreign Affairs, Trade and Development Canada (Washington, DC)**

**REQUEST FOR PROPOSAL**

**AMENDMENT NO. 2**

**Achat et installation des couvre-fenêtres (stores)  
pour  
Affaires étrangères, Commerce et Développement Canada (Washington, DC)**

**Demande de prix (DP)**

**MODIFICATION NO. 02**

This RFP amendment No. 2 is raised to answer the Questions #02, #03 and #04.

\*\*\*

Cette modification No 2 de la DP est posée pour répondre à la question #02, #03 et #04.

**QUESTION #02:**

We would like to know that how can we arrange a site visit in Washington DC for this project?

**RESPONSE #02:**

Site visits are not organized for this project. The window measurements are provided in the tender documentation. Only the winning Bidder will visit the site after the contract award.

**QUESTION #03:**

Please guide us how to proceed to register and what is the format to submitting the tender.

**RESPONSE #03:**

All information regarding this requirement is posted with the tender.

**QUESTION #04:**

I would like to request one week extension to the closing date.

**RESPONSE #04:**

We are unable to change the closing date as the mandatory requirement for this work is the completion date of March 31<sup>st</sup>, 2020.

**QUESTION #02:**

Nous aimerions savoir comment organiser une visite sur place à Washington DC pour ce projet?

**RÉPONSE #02:**

Les visites de sites ne sont pas organisées pour ce projet. Les dimensions des fenêtres sont fournies dans la demande de prix. Seul le soumissionnaire retenu visitera le site après l'attribution du contrat.

**QUESTION #03:**

Veuillez nous indiquer comment procéder pour nous inscrire et quel est le format de la demande de prix.

**RÉPONSE #03:**

Toutes les informations concernant cette exigence sont affichées dans la demande de prix.

**QUESTION #04:**

Je voudrais demander une prolongation d'une semaine de la date de clôture.

**RÉPONSE #04:**

Nous ne pouvons pas modifier la date de clôture car l'exigence obligatoire pour ces travaux est la date d'achèvement du 31 mars 2020.